

ANNOUNCEMENT / NOUVELLE

Hello from Winnipeg!

Planning for the 2021 CHLA/ABSC Annual Conference in Winnipeg, MB (June 8-11th, 2021) is fully underway. We are developing a hybrid conference with a majority of in-person events and a stream of online programming. We will adjust the conference to a virtual-only stream if there are provincial or federal regulations on indoor gathering sizes, or restrictions on travel between provinces or countries are in effect.

We are excited to announce our opening keynote speaker: Dr. Jen Gunter, a gynecologist and author born in Winnipeg. In her bestselling book, *The Vagina Bible*, she describes health librarians as "the true superheroes of knowledge." We anticipate a fascinating talk!

Check out the conference website at https://chla-absc.ca/conference_2021_the_meeting_p.php. It includes highlights of Winnipeg's spectacular attractions, from restaurants to family activities. Our program will be posted closer to the conference date.

We look forward to seeing you in Winnipeg!
Nicole Askin

Recevez nos plus cordiales salutations de Winnipeg!

La planification de la conférence annuelle 2021 de l'ABSC / CHLA à Winnipeg au Manitoba – du 8 au 11 juin 2021 – est bel et bien en cours. Nous planifions une conférence hybride, c'est-à-dire la majorité des événements en personne, ainsi qu'une programmation diffusée en ligne. Nous adapterons la conférence sous forme de diffusion virtuelle exclusivement en ligne advenant que des consignes fédérales ou provinciales relatives aux rassemblements intérieurs, ou des restrictions relatives aux déplacements entre provinces ou pays deviennent en vigueur.

Nous nous réjouissons particulièrement de la présence du Dr Jen Gunter comme conférencier à l'ouverture de la conférence. Dr. Gunter est un gynécologue et auteur né à Winnipeg. Dans son livre, *The Vagina Bible*, elle décrit les bibliothécaires de la santé comme "les vrais super-héros de la connaissance". Nous anticipons un discours fascinant!

Visitez le site Web de la conférence à l'adresse suivante : https://chla-absc.ca/conference_2021_le_lieu_de_r.php. Le site décrit les attractions spectaculaires de Winnipeg, des restaurants aux activités familiales. Notre programme sera affiché plus près de la date de la conférence.

Au plaisir de vous y rencontrer à Winnipeg!
Nicole Askin